
Protokół nr 33 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 19.10.2022  

 

Obecni: Zgodnie z listą obecności Radnych i gości (załącznik do protokołu) 

 

PORZĄDEK OBRAD  

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do 

porządku obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 28.09.2022. 

4. Organizacja Jarmarku Sąsiedzkiego 2022 

5. Uchwała 141/22 w sprawie przeznaczenia darowizny ze Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Dab” na organizację „Podjuszańskiego Dnia Seniora 2022” 

6. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców: 

- ul. Brzeżańska utwardzenie drogi do posesji. 

7. Skate Park Chełminek -bieżące informacje. 

8. Podjuszański Dzień Seniora 2022 omówienie przygotowań 

9. Budżet Inwestycyjny RO Podjuchy, omówienie sposobu wydatkowania. 

10. Remont siedziby RO – postępy. 

11. Postępy w sprawie mieszkańców posesji przy ul.Chojnickiej i Mieleckiej. 

12. Szlachetna Paczka: możliwość zgłoszenia rodzin. 

13. Informacje dla Seniorów: UTW zgłoszenia do 15.11.2022.  

14. Netto do 31.10.2022 zgłoszenia projektów do konkursów grantowych 

15. Analiza bieżących alertów. 

16. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Przebieg spotkania: 

 

Ad. 1.  

Zgodnie z porządkiem obrad powitanie gości i radnych przez Przewodniczącą Rady – Marię Bohuń. 

Quorum stwierdzono – obecnych 8 osób. 

Ad.2. 

Za 8 Przeciw 0 Wstrzymujących 0 

Ad. 3. 

Za 8 Przeciw 0 Wstrzymujących 0 

Ad. 4. 



Pan dyrektor DK Krzemień M Giełzak– w sprawie Jarmarku Sąsiedzkiego. Jarmark Sąsiedzki będzie w 

terminie 18 grudnia 2022. 3 godzinny jarmark. Prośba o zbieranie przedmiotów na licytacje. 

Prośba o współudział w organizacji i przeprowadzeniu. Prośba też o wsparcie finansowe w 

przygotowaniu materiałów na licytacje. 

Rada Osiedla wystąpi o dofinansowanie w wysokości ok. 2000,00 złotych na środki do 

przeprowadzenia warsztatów i wspólne koszty  

Dyrektor opuścił spotkanie. 

Ad.5. 

ZA: 8 Przeciw: 0 Wstrzymujących: 0 

Ad. 6. 

Odpowiedź z ZDiTM, że nie jest to możliwe z budżetu ZDiTM  

Ad. 7 

Omówienie prac nocnych na terenie budowy Skate Parku Chełminek. 

Ad.8. 

Jagoda Biźnia – przedstawia stan przygotowań do Dnia Seniora. 

Przybyła radna Sabina Adamowicz. 

Ad. 9. 

Info o stanie budżetu – po zapytaniu w mieście, na tą chwilę nie wiadomo ile jest budżetu. Jest około 

120 000 złotych. Wyliczenia dokładne będą dostępne w późniejszym okresie. 

Ad. 10. 

Remont siedziby – wykonawca kontaktował się z Radnym Danielem Bohuniem. Stwierdzono, iż 

roboty zostały zrobione, niestety nie ma umowy z Gazownią więc nie ma centralnego ogrzewania. 

Ten temat będzie kontynuowany, aby przed nadejściem niskich temperatur uruchomić ogrzewanie. 

Ad. 11. 

Zgłoszenie w WGK aby spotkanie z mieszkańcami przedstawiciel miasta się odbyło. WGK ma podjąć 

kroki w sprawie spotkania z mieszkańcami ulic Mieleckiej i Chojnickiej. (39). 

Zorganizowane spotkanie – prośba o wyznaczenie terminu przez WGK. 

AD. 12. 

Na maila wpłynęła informacja o możliwości zgłoszenia rodzin do fundacji Szlachetna Paczka – 

możliwość zgłoszenia rodzin- prośba o zgłoszenia znanych rodzin. 

AD. 13. 



Uniwersytet Trzeciego Wieku do 15 listopada można zgłaszać seniorów do Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku. Temat przekazany seniorom. 

AD.14. 

Możliwość zgłaszania projektów do konkursu Netto. 

AD. 15. 

Prośba o zgłoszenie do Straży Miejskiej prośby o aktywizację w sprawie nieprawidłowego parkowania 

na terenie osiedla. Niestety zgłoszenia poprzez aplikację Alert Szczecin w zakresie tego problemu są 

odbijane do bieżących interwencji. 

AD. 16. 

Wniosek Radnego Bartosza  Startka o lepszą współpracę z placówkami oświatowymi tak aby 

wychodzić do nich także z inicjatywą. 

 

Ustalenie terminu następnego zebrania 16.11.2022 r. o godzinie 18:15 

 


